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Algemene Ledenvergadering  

Sweet Lake Bridgers 29 november 2023 

 

1. Opening 
De voorzitter heet allen welkom en opent de vergadering.  
 

2. Mededelingen 
In totaal zijn 47 leden aanwezig. Van 19 leden zijn afmeldingen ontvangen. Alle aanwezigen hebben 
de presentielijst getekend.  

 
3. Ingekomen stukken 
Van Riet Middelkoop en Nel van Sluijs is een afmelding per e-mail ontvangen waarin zij hun 
waardering uitspreken voor het werk van het bestuur, maar waarin zij ook aandacht vragen voor de 
huisvesting. Ook Jacqueline Wagemans heeft over dit onderwerp vragen gesteld. Het onderwerp 
“Huisvesting” zal bij agendapunt 12. Rondvraag verder worden besproken. 
 
4. Notulen Algemene Ledenvergadering 30 november 2022 
De notulen zijn akkoord bevonden. Naar aanleiding van het verslag zijn geen vragen gesteld.   
 
5. Jaarverslagen: 

a. Algemeen jaarverslag seizoen 2022/2023 (bijlage 5a). 
b. Jaarverslag wedstrijdleiding seizoen 2022/2023 (bijlage 5b). 
c. Financieel jaarverslag seizoen 2022/2023 (exploitatierekening en balans). 

 
De verslagen worden afzonderlijk aan de orde gesteld en leidt niet tot vragen . Ze worden alle drie 
akkoord bevonden onder dankzegging voor de geleverde bijdragen.  

 
De ALV gaat unaniem akkoord met het voorstel van het bestuur om het gerealiseerde voordeel van 
het seizoen 2022/2023 ad € 1.098,00 te bestemmen voor de viering van het 25-jarig bestaan in 2027.  

 
6. Vaststellen verslag kascommissie seizoen 2022/2023 
De kascommissie, bestaande uit Tineke Veiver en Regina Getreuer, adviseert de ALV om het bestuur 
te dechargeren voor het gevoerde financiële bewind over de periode 2022/2023. 
De ALV neemt dit advies over en gaat hiermee akkoord. 

 

7. Decharge-verlening voor het door het bestuur gevoerde beleid, ter 
goedkeuring. 
De voorzitter merkt op dat de ALV - met dit akkoord voor het gevoerde financiële bewind en met het 
akkoord op de jaarverslagen onder agendapunt 5 - het bestuur dechargeert voor het gevoerde 
beleid. De ALV bevestigt dit met een applaus.  
 

8. Verkiezing kascommissie 2023/2024 
Tineke Veiver treedt af i.v.m. de maximale zittingsduur van 2 jaar. De nieuwe kascommissie voor het 
komende boekjaar zal bestaan uit Regina Getreuer en Marion Smits. Corrie Sikkema is reserve lid. 
 

9. Vaststellen begroting 2023/2024 
De ALV gaat akkoord met de begroting. 
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10. Vaststellen contributie seizoen 2023/2024 
De contributie wordt conform de voorlopige contributiebrief definitief vastgesteld op € 100,00.  

 
11. Bestuurssamenstelling  
Er zijn geen aftredende bestuursleden. Abusievelijk is in de ALV van 2022 verzuimd om Hans Norbart 
officieel te herbenoemen. Daarom nu alsnog het voorstel aan de ALV om met zijn benoeming als 
penningmeester voor de resterende 3 jaar akkoord te gaan. De ALV gaat unaniem akkoord met dit 
voorstel.  
Er is nog een vacature voor een 5e bestuurslid. Er heeft zich echter tot nu toe niemand gemeld om 
deze vacature in te vullen. De voorzitter roept de leden nogmaals op om zich te melden voor een 
functie in het bestuur, zodat de taken beter verdeeld kunnen worden. 

 
Het bestuur gebruikt deze gelegenheid ook om alle vrijwilligers te bedanken voor hun inspanningen 
voor onze vereniging in de vorm van een doos Merci chocolade. Bovendien ontvangen zij de jaarlijkse 
vrijwilligerswaardering van de Gemeente Zoetermeer.. 

  

12. Rondvraag 
Door een 3-tal leden zijn schriftelijk vragen gesteld over de huisvesting.  
De voorzitter betreurt het dat de vragenstellers hun opmerkingen niet eerder rechtstreeks aan het 
bestuur kenbaar gemaakt hebben. Meteen nadat de ‘klachten’ over de schoonmaak van de toiletten 
en over de krapte, de warmte en het gebrek aan frisse lucht in de Patio bij het bestuur bekend 
waren, heeft er een gesprek plaats gevonden met het bestuur van SOD. In dit gesprek zijn een aantal 
verbeterpunten aan de orde gekomen. Wat betreft het schoonmaken werd ons gemeld dat er per 1 
december een nieuw schoonmaakbedrijf wordt ingeschakeld dat elke werkdag tussen 06:00 – 08:00 
uur komt schoonmaken. 
 
Voor wat betreft de krappe ruimte tussen de bridgetafels waardoor het lastig is om met een rollator 
te manoeuvreren, wordt door de voorzitter opgemerkt dat het bestuur met de TC gaat bespreken 
wat de best mogelijke tafelindeling is om te bereiken dat er minder gezocht en gelopen hoeft te 
worden, maar er toch niet te gemakkelijk “afgeluisterd” kan worden.  
Om het ‘binnenklimaat’ beter te reguleren, is het mogelijk om de ventilatoren aan te zetten (middels 
een centrale knop bij de bar) en om het ventilatiesysteem op een hogere stand te zetten. Is het erg 
warm, dan kunnen ook ramen open gezet worden (na overleg met de biljarters).  
De voorzitter zegt toe dat middels de Nieuwsbrief kenbaar gemaakt zal worden welke maatregelen 
genomen gaan worden om de huisvesting in de Patio te verbeteren.  

 
Jacques de Betue bedankt Leon Bosch voor de “terugblikken op de bridgespellen”, die Leon nog 
steeds stuurt aan de leden van de oefenclub en hij vraagt waarom hierover niets is opgenomen in het 
verslag van de wedstrijdleider. 
De voorzitter merkt op dat Leon dit niet namens onze vereniging doet, maar dat dit een persoonlijk 
eigen initiatief van hem is.  

 

13. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 
 

 


